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Zapisnik sveta staršev Osnovne šole Šentvid, 

ki je bil 8. junija 2023 ob 17.00 v prostorih OŠ Šentvid, Prušnikova 98, Ljubljana 

 

Prisotni: Lista prisotnosti 

 

Dnevni red 

DNEVNI RED: 

1. Pregled in sprejem zapisnika prejšnje seje 

2. Potrditev cen delovnih zvezkov za naslednje šolsko leto 

3. Potrditev cenika za naslednje šolsko leto 

4. Potrditev predloga nadstandardnih dejavnosti za naslednje šolsko leto 

5. Posredovane pisne pobude in vprašanja staršev 

6. Razno 

 

Ad1) 

 

SKLEP: Zapisnik prejšnje seje je bil soglasno potrjen. 

 

Ad2) 

Ravnatelj je obrazložil spremembe glede na prejšnje šolsko leto. Gradivo skoraj v celoti ostaja 

enako kot lani; novost je delovni zvezek za fiziko. Podražitve, do katerih je prišlo, so povezane s 

podražitvijo učbenikov v knjigarnah in založbah. 

 

SKLEP: Cene delovnih zvezkov so bile soglasno potrjene. 

 

Ad3) 

Vsi člani sveta so dobili predlog cenika za naslednje šolsko leto, iz katerega so razvidne 

spremembe. Cene prehrane se ne spreminjajo glede na preteklo šolsko leto. Trenutno poteka 

javni razpis za dobavo živil za naslednja tri leta, kar pomeni, da še nimamo podatka o ceni živil 

za to obdobje. Kuhinja se skoraj v celoti financira sama, kar pomeni, da so v ceni prehrane, ki jo 

plačajo starši, tudi stroški energentov (ki so občutno višji kot lansko leto), kadra (napredovanje 

zaposlenih, odpravnina ob upokojitvi), tekočega vzdrževanja (ker je naša kuhinja že dotrajana in 

še ni bila obnovljena, so tudi ti stroški visoki) in podobno. S trenutnimi cenami pokrivamo vse te 

stroški in hkrati zagotavljamo zdravo prehrano z veliko svežega sadja in zelenjave (npr. solatni 

bar pri kosilu, ki omogoča vsaj 6 različnih vrst sveže in pripravljene solate dnevno) ter 
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raznovrstne obroke, omogočamo vse zdravniške diete, vegetarijanski, veganski meni ter meni 

brez svinjine.  

 
Cena materiala se predvidoma spreminja le za pouk tehnike. Starši namesto »škatle« za tehniko 

prispevajo za nabavo materiala. Škatla se je podražila na 24 €, mi pa predlagamo povečanje 

prispevka iz 16 € na 19 €, kar je še vedno 5 € manj, kot bi bila škatla. Prispevka za likovni pouk in 

drugi material se ne spreminjata. 

Cene oddaje prostorov se ne spreminjajo.  

 

SKLEP: Predlog novega cenika se soglasno potrdi. 

 

Ad4) 

Vsi člani so dobili predlog dodatnih in nadstandardnih programov za naslednje šolsko leto.  

Ravnatelj je predlog obrazložil. Večina programov teče že vrsto let in so že popolnoma 

integrirani v pouk, med njimi so: Ekošola, Povej!, šole v naravi, ŠKL, Storyline, Mepi… Ker smo 

jih za svoje vzeli tako učitelji kot učenci, z njimi nadaljujemo, jih nadgrajujemo in izpopolnjujmo. 

Več o njih si lahko preberete tudi na spletni strani v letnem delovnem načrtu šole na spletni 

povezavi https://www.ossentvid.si/solski-dokumenti-obrazci/, povezava LDN 2022-2023. V 

naslednjem šolskem letu bomo na šoli začeli z izvajanjem naslednjih dejavnosti: 

Finančno opismenjevanje za učence na predmetni stopnji bi sistematično začeli uvajati kot 

interesno dejavnost, ki bi jo vodila ga. Barbara Švarc Fajdiga, učiteljica matematike in fizike. 

Učenci bodo v okviru dejavnosti spoznali osnove podjetništva, finančnega načrtovanja ter 

osnove bančništva. Program se bo prilagajal sproti glede na starost in interes učencev. Če bo 

priložnost, bodo obiskali zunanje inštitucije povezane s financami. 

 

V novem šolskem letu bomo veliko pozornosti namenili tudi ponovni vpeljavi pozitivne 

discipline v vzgojno delovanje šole. Izvedli bomo skupinska nadaljevalna izobraževanja in 

ponudili osnovno izobraževanje tistim strokovnim delavcem, ki ga še niso opravili. Načrtujemo 

delavnice in druge dejavnosti z učenci med poukom in pri razrednih urah.  

 

Šolska mediacija je ena izmed oblik alternativnega reševanja sporov. Gre za proces, v katerem 

udeleženci s pomočjo tretje nevtralne osebe skozi pogovor izpostavijo sporna vprašanja z 

namenom oblikovanja možnosti, tehtanja alternativ in oblikovanja sporazumnega dogovora, ki 

bo zadovoljil potrebe vseh udeležencev. Ker smo tudi na šoli letos zaznali več sporov med 

različnimi deležniki vzgojno-izobraževalnega procesa in ker stremimo k preprečevanju 

razraščanja medvrstniškega nasilja in vzpostavljanju varne in sodelovalne kulture na šoli, so se 

že v tem šolskem letu tri učiteljice udeležile večdnevnega izobraževanja za šolskega mediatorja, 
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v začetku naslednjega šolskega leta načrtujemo enako še za dve strokovni delavki. Organizirali 

bomo interesno dejavnost, kamor bomo povabili zainteresirane učence, ki jih bomo opremili z 

znanjem za medvrstniško mediacijo. Namen je, da večino sporov rešijo učenci med seboj, 

učitelj/mentor procese le nadzoruje in pomaga pri refleksiji in evalvaciji. Izvajali bomo tako 

šolsko in medvrstniško mediacijo.   

 

Preventivni program Lions Quest (veščine za adolescenco) je še en program za preprečevanje 

medvrstniškega nasilja, ki ga trenutno pod pokroviteljstvom UNODC in Ministrstva za zdravje 

pilotno izvajajo v 29 osnovnih šolah po vsej Sloveniji. Z novim šolskim letom bi se programu radi 

priključili tudi na OŠ Šentvid. Program je pokazal izjemne rezultate tudi pri zmanjševanju 

medvrstniškega nasilja (npr. do 47 % zmanjšanje medvrstniškega nasilja med dekleti oz. 50 % 

zmanjšanje medvrstniškega nasilja fantov do deklet idr.). Program se dopolnjuje tako s 

pozitivno disciplino kot šolsko mediacijo. Izobraževanje za učitelje je predvideno konec avgusta 

2023, tako da bi dejavnosti z učenci začeli izvajati že v septembru 2023. 

 

SKLEP: Predlog dodatnih programov in projektov se soglasno potrdi. 

 

Ad5) 

V dogovorjenem roku je ravnatelj po elektronski pošti dobil le eno vprašanje, in sicer glede 

varne poti do šolskega avtobusa. G. ravnatelj je pojasnil situacijo glede reševanja omenjene 

problematike. Z LPP, oddelkom OGDP in predstavniki šole je bil skupni sestanek v mesecu 

decembru, v sklopu katerega se je odšlo tudi na teren in si ogledalo trenutno stanje. 

Dogovorjeni smo, da se dodatno označijo postajališča, se uvede dodatna postaja v Guncljah 

nasproti skakalnice in se v Mednem postavi znak OTROCI NA CESTI. Omenjeno ureditev 

pričakujemo do začetka šolskega leta. 

 
Opomba pomočnice ravnatelja: 

Po seji sveta staršev sem po telefonu govorila z gospo z oddelka OGDP. Dogovorili sva se, da se 

bodo dela lotili konec junij/začetek julija. O spremembi trase boste starši obveščeni na spletni 

strani šole in v publikaciji.  

Ad6) 

S strani staršev je prišlo še nekaj pobud in vprašanj. 

1. Starši bi želeli, da bi se interesna dejavnost med dvema ognjema večkrat izvajala, a zaradi 
prostorske stiske več ni mogoče.  
 

2. Starši so tudi izrazili željo o delavnicah o varnem internetu za mlajše učence. Preventivne 
delavnice in računalniško opismenjevanje za mlajše učence že poteka; tudi v prihodnjem 
letu načrtujemo različne dejavnosti v povezavi z omenjenim področjem. 
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3. Gospod Mrak je g. ravnatelju posredoval dopis glede višine cene kosila na šoli v primerjavi z 
ostalimi šolami. Ker ravnatelj dopisa ni prejel, bo utemeljitev in razlago cene pripravil do 
naslednjega Sveta staršev. 
 

4. Ravnatelj je starše seznanil s preoblikovanjem hišnega reda. Pojasnil jim je situacijo glede 
uporabe telefona;  šola si prizadeva, da bi bili telefoni v času pouka izključno v omarici  
Svet staršev je sprejel sklep: 
Sklep 1: Svet staršev podpira šolo pri izvajanju člena, ki določa, da je telefon v času pouka 
v omarici. Če otrok krši člen, je dolžan izročiti telefon strokovnemu delavcu, ki se za 
prevzem dogovori s starši. 
 

5. Na prejšnjem sestanku sveta staršev so starši izpostavili vprašanje obnove kolesarnice; 
obnova kolesarnice je vezana na obnovo šole, tako da kolesarnica ostaja nespremenjena. 

 

 

Ljubljana, 15. 6. 2023       Zapisala: Maruška Kerin 

 

 

   

 
 
 

 

 


